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YHDISTYKSEN HALLITUKSEN KOKOUS 1/2022 
 

Paikka ja aika: Teams kokous 31.1.2022 klo 14:00-15:30 
Läsnä: Jukka Schildt (pj.), Teemu Maaniitty, Pieta Lehtinen, Noora Rajala, Annika Viren, Elina Varjonen (kohdasta 
7), Heidi Gröhn (siht.) 
 

 
1. Kokouksen avaus 

- Puheenjohtaja avasi kokouksen 14:00 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
- Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 

3. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen 
- Hyväksyttiin edellisen kokouksen (13.12.2021) pöytäkirja. 

4. Jäsenasiat 
- Myönnettiin ero yhdistyksen jäsenyydestä seuraaville henkilöille: Vesa Järvinen, Tamiko Ishizu, Simo 

Saarakkala 
- Sensireltä ei ole saatu mitään vastausta edellisen hallituksen kokouksen jälkeen laitettuun 

selvityspyyntöön. Toimittajalla on myös tapahtunut muutos edustajassa, mutta edelliseltä edustajalta oli 
tieto että viesti olisi välitetty Sensirellä eteenpäin. Sovittiin että laitetaan tiedustelu vielä uudelleen ja 
Jukka on tarpeen mukaan puhelimitse yhteydessä. Heidi lähettää viestin uudelleen ja laittaa Jukan 
mukaan jakeluun. 

5. Matka-apurahat 
- Ei matka-apuraha hakemuksia 
 

6. Tulevia koulutustapahtumia 
- Käytiin läpi Mikkelin isotooppipäivien järjestelyjen tilanne. Ilmoittautuminen aukeaa lähiviikkoina, myös 

kotisivut tekeillä. Suunnitellut deadlinet osallistumismaksuille ok. Järjestäjillä on vahva näkemys siitä että 
päivät pyritään järjestämään onsite tapahtumana, rinnalle ei ole suunniteltu online mahdollisuutta. Tämä 
sopi hallitukselle. 

- Jukka ollut yhteydessä Kauppilan Esaan vuoden 2024 isotooppipäivien osalta, ja saanut alustavan 
vastauksen että voisivat edelleen olla kiinnostuneita. Asiaa varmistetaan vielä myöhemmin. 

- Tuiketiedotteessa ollutta koulutuslistaa ei ole vielä päivitetty kotisivuille, odotellaan sivuille tulevaa 
koulutuskalenteria. Sen jälkeen pyritään päivittämään koulutuksia sivuille aktiivisesti. 
 

7. Muut asiat 
- Mussalon Hanna oli EANM delegaatin roolissa laittanut hallitukselle keskusteltavaksi EANM:lta tulleen 

kyselen liittyen COVID19 vaikutuksista isotooppilääketieteen toimintaan. Todettiin että kaikilla oli 
samankaltaisia kokemuksia ei suurta vaikutusta tutkimusmääriin kokonaisuudessaan, enemmän 
vaikutusta koulutus ja opetuskäytäntöihin, jotka muuttuneet etätoiminnaksi. Heidi välittää kommentit 
Hannalle kyselyyn vastaamisen tueksi. 

- Käytiin läpi vuosikokoukseen liittyvää valmistautumista (kaksi hallituksen kokousta 03/22 ja 04/22 
vuosikellon mukaan ennen vuosikokousta) 

o vuosikokouksen aika ja paikka: to 19.5.22 klo 11:30 Concert Hall Mikkeli 
o toiminnantarkastuksen aikataulu: Teemu selvittelee aikataulun toiminnantarkastajilta ja milloin 

dokumentit heille toimitettava 
o toiminnantarkastus dokumenttien valmistelu ja aikataulu: Teemu valmistelee talouteen liittyvät 

(tilinpäätös 2021, talousarvio 2022) ja Heidi toimintaan liittyvät (toimintakertomus 2021, 
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toimintasuunnitelma 2022). Käydään läpi seuraavassa palaverissa, mahdollisuuksien mukaan 
tutustuttavaksi jo sitä ennen. 

o toiminnantarkastajien 2022 kysyminen: Teemu kysyy ovatko nykyiset halukkaita jatkamaan 
o LRYn delegaatit:  

▪ UEMS/EBNM delegaattien (Kirsi Timonen, Jukka Kemppainen) toimikausi 2021-2024 
▪ EANM delegaattien toimikausi 2019-2022 (Hanna Mussalo, Kirsi Timonen) jatkuu vielä 

tämän vuoden. Heidi selvittelee vaihtuuko kalenterivuoden vaihtuessa ja ovatko nykyiset 
halukkaita jatkamaan, sekä miten ko prosessi yleensä on mennyt. 

▪ WFNM edustaja (Hanna Mussalo) ja SSCPNM edustaja (Jukka Kemppainen), Heidi 
selvittelee ovatko halukkaita jatkamaan 

o Hallituksen kokoonpano:  
▪ Jatkavia: Noora Rajala (jäsen), Elina Varjonen (jäsen, radiologi), Annika Viren (jäsen, 

hoitaja), Teemu Maaniitty (rahastonhoitaja) 
▪ Keskusteltiin puheenjohtaja esityksestä, ajatuksena että uusi jäsen ei suoraan tulisi 

puheenjohtajaksi ja vähän myös pohdintoja tulevaisuudesta ensi vuoden jälkeen. Jukka 
ja Pieta selvittelevät asiaa eteenpäin ja keskustelevat asiasta myös Anna-Leenan kanssa, 
joka ei päässyt kokoukseen osallistumaan. Palataan asiaan ensi kokouksessa. Heidi voi 
jatkaa vielä vuoden sihteerinä. 

- Isotooppimenestyjä- ja julkaisupalkinnot, hoitajastipendi 
o Teemu kysyy MAP/Curiumilta sponsoroivatko palkinnot 
o arviointiraati: Noora, Elina, Pieta 
o hakemusten deadline: 15.3.22 
o Heidi laittaa asiasta jäsenille spostiviestiä 

- Kunniajäsenistä ei ole tullut ehdotuksia, Heidi laittaa jäsenille muistutusviestiä. Siirretään deadlinea 
vähän eteenpäin, lähemmäs seuraavaa kokousta. 

- Kotisivujen päivitys on edennyt nykäyksen eteenpäin, ulkoasu muuttunut. Vielä odotellaan muutamaa 
ominaisuutta ja muokkausta Hippeläisen Eerolta, jonka jälkeen yritetään ottaa päivitystä/ylläpitoa 
enemmän hallituksen vastuulle. Elina tehnyt uusia kuvia sivuille laitettavaksi.  

8. Seuraava kokous 
- 28.3.22 klo 14-15:30 
- suunniteltiin alustavasti että huhtikuun kokous pidettäisiin face-to-face kokouksena Tampereella, 

ajankohta 28.4.22 

9. Kokouksen päättäminen 
- Puheenjohtaja päätti kokouksen 


